
اردوگاه آبی

جلسه با نکونام
قرارداد جواد نکونام با اســـتقلال هنـــوز به طور قانونی 
فســـخ نشده و باشگاه اســـتقلال باید ابتدا به توافقات 
مالی با این مربی دســـت یابـــد و بعد از آن نـــام او را از 

ج کند.  فهرست خار
در بـــازی بـــا هوادار نـــام نکونـــام همچنان بـــه عنوان 
ســـرمربی در لیســـت اســـتقلال قـــرار داشـــت و نـــام 
ســـهراب بختیـــاری زاده بـــه عنـــوان مربی در لیســـت 
اســـتقلال دیده شـــد. تا زمانی که باشـــگاه استقلال با 
نکونـــام توافق نکند، نام ســـرمربی جدید به لیســـت 

اســـتقلال اضافه نخواهد شـــد. 
در همیـــن راســـتا شـــنیده می شـــود کـــه قرار اســـت 
مدیران اســـتقلال بزودی جلســـه ای با نکونـــام برگزار 
کننـــد و در صـــورت توافـــق مالی، قـــرارداد ایـــن مربی 
جوان به صورت توافقی با آبی ها فســـخ خواهد شـــد.

 

غلامپور در کلاس پیشرفته دروازه بانی
اخیـــراً یـــک کلاس مربیگـــری دروازه بانـــی در حـــال 
برگـــزاری اســـت که بهـــزاد غلامپور نیـــز در این کلاس 

شـــرکت کرده اســـت. 
طبـــق قوانیـــن بهـــزاد غلامپور نیـــز بایـــد کلاس های 
پیشـــرفته مربیگـــری دروازه بانـــی را ســـپری کنـــد تـــا 
برای نشســـتن روی نیمکت اســـتقلال با منـــع قانونی 

مواجه نشـــود. 
پیش ازشـــروع فصل نیز ابهامات بسیاری در راه تداوم 
حضور غلامپور روی نیمکت اســـتقلال وجود داشت و 
حتی گفته می شـــد احتمـــال قطع همـــکاری میان دو 
طرف بسیار بالا اســـت اما حالا غلامپور با نشستن در 
کلاس مربیگری دروازه بانی به نوعی مشکلات موجود 

برای تداوم حضور روی نیمکت را از بین برده اســـت.
 

توقف مذاکرات آبی ها با رگکامف
باشـــگاه استقلال قراراست ســـرمربی مورد نظر خود را 
معرفی کند اما رگکامف از لیســـت این باشـــگاه خارج 
شده اســـت. عصر دیروز فرشید ســـمیعی، مدیرعامل 
باشگاه اســـتقلال وقتی در حال ترک باشگاه استقلال 
بـــود با ســـؤالی درایـــن خصوص ازســـوی خبرنـــگاران 
مواجه شـــد کـــه در نهایـــت اعلام کـــرد مذاکـــرات ما 
بـــا ایـــن مربـــی متوقف شـــده اســـت و دیگـــر مذاکره 
جدیـــدی بـــا ایـــن مربـــی انجـــام نمی دهیـــم. ظاهراً 
برخی واســـطه ها موجب دوری این مربی از اســـتقلال 
شـــده اند و بایـــد دید مدیـــران این باشـــگاه در نهایت 
چه کســـی را به عنوان ســـرمربی معرفی خواهند کرد. 
ظاهراً باشـــگاه اســـتقلال نهایت تا پنجشنبه سرمربی 

جدیـــد را معرفـــی خواهد کرد.
 

دو جلسه تمرین در امارات
بعد از بازی با ذوب آهن کاروان اســـتقلال راهی امارات 
خواهد شـــد. طبق برنامه بازی استقلال مقابل النصر 
عربستان سه شـــنبه شـــب در ورزشگاه راشـــد امارات 
برگزارخواهـــد شـــد. در همیـــن راســـتا اســـتقلالی ها 
طـــوری برنامه ریـــزی کرده اند که دو جلســـه تمرین در 
کشـــور امارات برگزار کنند. در واقع کادرفنی استقلال 
بـــا این اقـــدام می توانـــد بـــا هماهنگی بیشـــتری تیم 
را مقابـــل النصـــر قرار دهـــد. محل برگـــزاری تمرینات 
اســـتقلال نیز تعیین شـــده و به احتمال زیاد استقلال 

از ورزشـــگاه ایرانیان اســـتفاده خواهد کرد.
 

8هزار بلیت برای ایرانی های امارات
بازی اســـتقلال و النصر عربستان سه شـــنبه هفته آتی 
در امارات برگزار خواهد شـــد و اســـتقلال طبق برنامه 

میزبان حریف است. 
اگر ایرانی هـــای حاضر در امـــارات اســـتقبال خوبی از 
این بازی داشـــته باشـــند، ســـکوها به ســـود استقلال 
پـــر خواهد شـــد. هرچند که طبـــق برنامه قرار اســـت 
فقـــط 8 هزار بلیـــت فروخته شـــود که همیـــن تعداد 
نیـــز کفایـــت می کند تـــا اســـتقلالی ها کفه تـــرازو را به 
نفـــع تیم خود ســـنگین کننـــد. با توجه بـــه اینکه یک 
ســـوی میدان رونالدو حضور دارد پیش بینی می شـــود 

که اســـتقبال بســـیار خوبی از این بازی شـــود.
 

رضایت از مربی بدنساز
ســـهراب بختیـــاری زاده بعد از مربیگری در اســـتقلال 
بلافاصلـــه زمینه ســـاز حضور یک مربی بدنســـاز شـــد 

تا اســـتقلال از لحـــاظ بدنی عقـــب نماند. 
در همین راســـتا فردی به نام ســـالار امینی که مدارک 
موردنظر مربیگری بدنســـازی را نیـــز در اختیار دارد به 
کادر فنی اســـتقلال اضافه شـــده که رضایت نســـبی از 

عملکـــرد این مربی بدنســـاز وجود دارد. 
اگر بختیاری زاده به عنوان ســـرمربی در اســـتقلال به 
فعالیـــت ادامه دهـــد این مربی نیز بـــه کار خود تداوم 
خواهد بخشـــید اما چنانچه ســـهراب برود، این مربی 

هم جدا خواهد شـــد.

شاگردان پورحیدری، سرمربیان استقلال
به تازگی فریده شـــجاعی، همسر اسطوره فقید باشگاه 
اســـتقلال منصـــور پورحیدری دربـــاره مربیانـــی که در 
ســـال های اخیر ســـکان هدایت اســـتقلال را به دست 
گرفته انـــد، صحبت هایـــی مطـــرح کـــرده کـــه جالب 

است.  توجه 
خانـــم شـــجاعی گفتـــه: »از ســـال ۱۳۹۵ کـــه منصـــور 
فوت کـــرد، تمام ســـرمربیان داخلی این تیـــم تا امروز 
شـــاگرد شـــوهرم بوده انـــد و ایـــن خیلـــی بـــرای همه 
اعضـــای خانواده ما لذت بخش و غرورانگیز اســـت که 
می بینیم شـــاگردان منصور پورحیـــدری به چه مدارج 
بالایـــی رســـیده اند. از علیرضـــا منصوریـــان و فرهـــاد 
مجیدی گرفته تا محمـــود فکری، جواد نکونام، مجید 

نامجومطلق و همین ســـهراب بختیـــاری زاده… .«
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انتقاد رضا رجبی با اشاره غیرمستقیم به نکونام

استقلال آشپز نداشت

رضا رجبی، پیشکســـوت اســـتقلال درباره دلیل ناکامی اســـتقلال گفته: »تیـــم از نظر یارگیری 
خوب بـــود، بهترین یارگیری را داشـــت و بهترین بازیکنان را جذب کرد. برایتان مثالی ســـاده 
می زنم، شـــما می خواهید آبگوشـــت درســـت کنید. همه وســـایل مورد نیاز را به بهترین شکل 
تهیـــه می کنیـــد اما وقتی آشـــپز نداشـــته باشـــید، نمی توانید آبگوشـــت خوبی درســـت کنید، 
اســـتقلال در این فصل دقیقاً چنین مشـــکلی را داشـــت.« رجبـــی ادامه داد: »تیـــم عالی بود. 
بهترین نقل و انتقالات را داشـــت اما نتوانســـت در نتیجه گیری موفق باشد. مشکل استقلال 

همین آشـــپزی بود که نداشت.« 
رجبی دربـــاره انتقادات از مدیریت نیز ایـــن جملات را به زبان آورد: »مـــن از مدیرعامل انتقاد 
نکردم؛ حرف من یک چیز دیگر بود، من ســـمیعی را شـــخصاً دوســـت دارم چـــون مدیرعامل 
تیم محبوب من اســـت. مـــن اگر انتقادی کردم، منظورم ســـمیعی نبود. نگفتم ســـمیعی باید 
از اســـتقلال بـــرود. نگفتم کـــه مدیرعامل بایـــد برود، برای من مهم نام اســـتقلال اســـت، هر 
فـــردی که روی صندلی مدیریت و مربیگری این باشـــگاه باشـــد، مورد احترام من اســـت. برای 
من شـــادی هوادار اهمیت دارد.« رجبی درباره مشـــکلات اســـتقلال گفت: »مشکل استقلال 
نیســـت؛ مشـــکل فوتبـــال ایران اســـت. ســـال های پیش نیـــز گفتم و بـــاز هم تأکیـــد می کنم 
منابـــع مالی کـــه در این فوتبال هزینه می شـــود، ۸۰ درصـــد آن به جیب دلال ها مـــی رود. باید 
در تیم هـــای پایه ای هزینه شـــود. شـــما بروید و تحقیق کنیـــد تا به حرف من برســـید. دلال ها 
دنبـــال بازیکن جوان نیســـتند چراکـــه از یک بازیکن جوان نمی توانند ســـود میلیـــاردی ببرند 
بلکـــه می روند بازیکـــن و مربی خارجی بیاورند تا ســـود سرشـــاری بـــه جیب بزننـــد. وقتی در 
این فوتبـــال به تیم های پایـــه ای بها داده نمی شـــود، نباید انتظار موفقیت را داشـــته باشـــید. 

این یک عامل اســـت و عامـــل دیگـــر را می دانید یا باز خـــودم بگویم.«

زودتر سرمربی را معرفی کنید

ورمزیار: مسئولان به ماجرای استقلال ورود کنند
دنبال رایکوف جدید باشید

مراغه چیان: مدیران استقلال از دلال ها دوری کنند

 صـــادق ورمزیـــار، پیشکســـوت باشـــگاه 
اســـتقلال معتقد است که انگیزه ای برای 
ســـاختن اســـتقلال وجود ندارد. ورمزیار 
می گویـــد: »در چنـــد مـــاه اخیـــر بارها در 
مورد وضعیت باشـــگاه استقلال صحبت 
کردیم، امـــا ظاهراً گوشِ شـــنوایی وجود 
ندارد. شـــرایط اســـتقلال خیلی ســـخت 
می گذرد. بـــا برخی از دوســـتان صحبت 
کـــردم و به آنهـــا گفتم وضعیت باشـــگاه 
را درســـت کنیـــد و شـــجاعانه تصمیـــم 
بگیریـــد، اما عزم راســـخی بـــرای این کار 
وجـــود نـــدارد.« ورمزیار پـــای وزیر ورزش 
و جوانـــان را هم به ماجرای اســـتقلال باز 
کـــرده اســـت: »از احمـــد دنیامالـــی وزیر 

ورزش و جوانـــان و حتی دکتر پزشـــکیان 
رئیس جمهـــور می خواهـــم بـــه وضعیت 
اســـتقلال ورود کننـــد. قشـــر عظیمی از 
جامعه طرفدار اســـتقلال هستند و با برد 
و باخت این تیم زندگـــی می کنند. نباید 

اجازه بدهنـــد مردم ناراحت باشـــند. کار 
ســـختی نیســـت که به وضعیت باشـــگاه 
اســـتقلال سر و ســـامان دهند. استقلال 
جمعه در لیـــگ برتر با ذوب آهن اصفهان 
و ســـپس بـــا النصـــر عربســـتان در لیگ 
نخبگان آســـیا بـــازی دارد و هنـــوز تکلیف 
ســـرمربی تیم مشـــخص نشـــده اســـت. 
هـــواداران اســـتقلال چقـــدر بایـــد ایـــن 
وضعیت را تحمل کننـــد؟« ورمزیارمعتقد 
اســـت کـــه باشـــگاه اســـتقلال نبایـــد در 
معرفـــی ســـرمربی جدیـــد خـــود درنگ 
کنـــد. او حرف هایـــش را بـــا این جملات 
پایـــان داد: »وقتـــی گزینه هـــا معرفـــی 
می شـــوند، رزومه شـــان مشـــخص شده 
و می تواننـــد براســـاس آن تصمیم گیری 
کننـــد. باشـــگاه اســـتقلال بایـــد هر چه 
زودتـــر تصمیم گیری کند، چـــرا که زمان 

خیلـــی زود از دســـت می رود.«

سعید مراغه چیان، پیشکسوت استقلال 
معتقـــد اســـت کـــه این باشـــگاه نیـــاز به 
ســـرمربی بـــزرگ خارجی دارد: »امســـال 
نفـــرات خوبی جذب شـــده اند کـــه قطعاً 
با حضور یک مربی بزرگ خارجی مســـیر 
برای موفقیـــت تیم هموار خواهد شـــد. 
عملکـــرد اســـتقلال از نظـــر فنـــی شـــاید 
دچار نوســـان بـــوده اما از نظـــر مهره ای، 
فصل موفقی را در نقل و انتقالات ســـپری 
کرده و نمی توان منکر این واقعیت شـــد. 
پیشـــنهاد مـــن به مدیـــران اســـتقلال در 
خصوص انتخاب ســـرمربی خارجی فقط 
یک نکته اســـت؛ از دلال هـــا دوری کنید. 
فوتبال مـــا را دلال ها خراب کردند. جایی 

که پای دلال ها در میان باشـــد بی شـــک 
خبری از موفقیت نیست. استقلال روزی 
موفق می شـــود که از فضـــای دلالی کاملاً 
دور باشـــد. به همین علت هـــر گزینه ای 
انتخابـــش اصـــرار  بـــرای  کـــه دلال هـــا 

دارنـــد باید کلا از لیســـت خارج شـــود.« 
مراغه چیـــان ادامـــه داد: »اســـتقلال و 
پرســـپولیس تنها با حضور مربی خارجی 
بـــزرگ می توانند به موفقیت دســـت پیدا 
کننـــد چون بـــا انتخـــاب چنیـــن فردی، 
حاشـــیه ها کمرنـــگ می شـــوند. بنابراین 
اســـتقلال در مقطع کنونی باید به ســـراغ 
مربـــی بـــزرگ خارجـــی بـــرود. بهتریـــن 
گزینـــه بـــرای مربیگـــری اســـتقلال یـــک 
مربی بـــزرگ و کارنامه دار اســـت تا بتواند 
از بازیکنان خوبی کـــه الان در تیم حضور 
دارند، بـــه خوبی اســـتفاده کنـــد. مربی 
ایرانی شـــهامت بازی دادن و اســـتفاده از 
بازیکن جـــوان و آینده دار را نـــدارد چون 
به او فشـــار می آورند امـــا فراموش نکنید 
اگر مـــن و امثال من توانســـتیم به کمک 
اســـتقلال بیاییم فردی نظیـــر رایکوف به 

ما اعتمـــاد کرد.«
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سرمربی خارجی بیاید، بختیاری زاده می رود؟

ابهام در تداوم حضور سهراب

روزی کـــه ســـهراب بختیـــاری زاده بـــه 
عنـــوان ســـرمربی موقت در اســـتقلال 
مشـــغول بـــه فعالیـــت شـــد، مدیـــران 
باشـــگاه اعـــلام کردنـــد که قطعـــاً یک 
ســـرمربی خارجی به خدمـــت خواهند 
گرفـــت و حضـــور بختیـــاری زاده موقت 

اســـت. حتی گفته شد که بختیاری زاده 
نیـــز خـــود در جریان ایـــن برنامـــه قرار 
دارد و قبـــول کرده به عنوان ســـرمربی 
موقت در اســـتقلال کار کند. یکی دیگر 
از مباحثـــی که در آن ایام مطرح شـــد، 
این بود کـــه بختیـــاری زاده در صحبتی 
که با مدیران باشـــگاه اســـتقلال داشته 
با ایـــن موضوع نیـــز موافقت کـــرده که 
در صـــورت انتخـــاب ســـرمربی جدیـــد 
خارجـــی در کادرفنـــی اســـتقلال باقـــی 

. ند بما
سهراب بختیاری زاده اما قصد ندارد در 
صورت حضور ســـرمربی جدید خارجی 

بـــه مربیگری در اســـتقلال ادامه دهد. 
بختیاری زاده به دســـتیاران خود اعلام 
کرده قطعاً با حضور ســـرمربی خارجی 
جدیـــد در اســـتقلال این تیـــم را ترک 
خواهـــد کرد تا ســـرمربی جدیـــد برای 
انتخـــاب گزینه مـــورد نظر خـــود آزادی 
عمـــل داشـــته باشـــد. البته ایـــن همه 
دلایل تعارف آمیز سهراب بختیاری زاده 
نیســـت و این مربی ظاهراً علاقه ندارد 
بعد از تجربه سرمربیگری در استقلال 
به عنوان کمک نامش در این باشـــگاه 
مطرح شـــود و بـــه نوعی قصـــد دارد در 
صـــورت انتخـــاب ســـرمربی جدید در 

اوج بـــا این باشـــگاه خداحافظی کند تا 
شاید دوباره روزی شـــانس به او لبخند 
زده و بـــه عنوان ســـرمربی بـــه این تیم 

بازگردد.
حالا باید دید مدیران باشـــگاه استقلال 
که در روزهای اخیر دائم درباره انتخاب 
ســـرمربی جدیـــد صحبـــت بـــه میـــان 
آورده انـــد و حتـــی اعلام شـــده نهایتاً تا 
پنجشـــنبه همیـــن هفته نام ســـرمربی 
جدیـــد رســـانه ای خواهد شـــد، آیا قادر 
بـــه انتخـــاب ســـرمربی موردنظـــر خود 
خواهنـــد بود یـــا اینکه این ماجـــرا قرار 
اســـت تـــا بعـــد از بـــازی بـــا ذوب آهـــن 

اصفهـــان نیز بـــه درازا بکشـــد و به یک 
ماجرای فرسایشـــی تبدیل شـــود.

از رگکامـــف بـــه عنـــوان گزینـــه نهایی 

باشـــگاه اســـتقلال بـــرای هدایـــت این 
تیـــم یـــاد می شـــود اما ایـــن گزینـــه نیز 
عقبه آنچنان پررنگـــی در فوتبال ندارد.

 بعد از رامین، سامان هم پشت خط تیم ملی ماند
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عـــدم دعـــوت از ســـامان فـــلاح به 
اردوی تیم ملی فوتبال یکی از نکات 
مبهم و ســـؤال برانگیزی بود که برای 
هـــواداران اســـتقلال و کارشناســـان 
پاســـخ  هنـــوز  و  آمـــد  وجـــود  بـــه 
قانع کننـــده ای بـــرای شفاف ســـازی 
ماجـــرا از ســـوی کادرفنـــی تیم ملی 

مطرح نشـــده اســـت!
حســـین  میـــت  و مصد ز  ا بعـــد 
کنعانی زادگان در دیدار پرســـپولیس 
– چادرملـــو در ورزشـــگاه تختی تصور 
می رفـــت با توجـــه به آمادگـــی بالای 
مدافـــع ملی پـــوش اســـتقلال، امیر 
قلعه نویـــی مثـــل قبـــل دوبـــاره نام 
ســـامان فلاح را در میـــان بازیکنان 
دعـــوت شـــده بـــه اردوی تیـــم ملی 
قرار دهد اما در اوج ناباوری ســـامان 
فـــلاح بـــه تیم ملـــی دعوت نشـــد تا 
بـــه جـــای او شـــاهد حضـــور محمد 
دانشـــگر در اردوی تیم ملی باشیم.

تصمیـــم جنجالـــی امیـــر قلعه نویی 
نـــه تنها بـــرای هـــواداران اســـتقلال 
عجیـــب بـــود بلکـــه بـــا انتقـــاد تند 
منتقـــدان ســـرمربی مواجه شـــد، 
چون دانشـــگر در هفته هـــای اخیر 
حتی در فهرســـت بازیکنان ذخیره 
مورایس هـــم نبود اما بـــا وجود این 
ســـرمربی تیم ملی به جـــای دعوت 
از بازیکـــن 23 ســـاله و آینـــده دار 
اســـتقلال ترجیـــح داد بازیکـــن 30 
ســـاله ســـپاهان را به تیم ملـــی فرا 

. ند ا بخو
اما جدا از اختلاف ســـنی دو بازیکن 
که با سیاســـت جوانگرایـــی در تیم 
ملـــی در تناقـــض اســـت، دقایـــق 
حضـــور دو بازیکـــن در جریان چهار 
بازی اخیـــر تیم های باشـــگاهی آنها 
نیـــز با یکدیگر کاملاً متفاوت اســـت 
و فـــلاح بـــه نســـبت دانشـــگر زمان 
بیشـــتری برای تیم باشـــگاهی خود 
بـــازی کرده کـــه این موضوع نشـــان 
از آمادگـــی بـــالای این بازیکـــن دارد 
امـــا با وجـــود ایـــن بازهـــم کادرفنی 
تیم ملـــی محمد دانشـــگر را به تیم 
ملـــی دعـــوت کرده تـــا ابهامـــات در 
ایـــن خصـــوص بـــه شـــکل عجیبی 

افزایـــش یابد.

ســـامان فلاح در مجموع چهار بازی 
اخیر اســـتقلال که سه بازی در لیگ 
ایران و یـــک بازی در لیـــگ نخبگان 
برگزار شـــده مجموعاً 360 دقیقه در 
ترکیب اســـتقلال به صورت فیکس 
حضور داشـــته اما محمد دانشگر در 
چهار بازی اخیر ســـپاهان تنها دو بار 
در ترکیب تیمش حضور داشـــته که 
در هـــر دو بازی به عنوان یار تعویضی 
از ســـوی مورایس به زمین فرستاده 
شـــده و در مجمـــوع 119 دقیقه برای 

ســـپاهان بازی کرده است. 
غیبت دانشگر در فهرست بازیکنان 
ســـپاهان در هفته چهارم و ششـــم 
نیـــز بیانگر ایـــن واقعیت اســـت که 
او از آمادگـــی لازم برخـــوردار نبـــوده 
و بـــه همیـــن علـــت مورایـــس روی 
نـــام وی قلـــم قرمز کشـــیده اســـت 
امـــا با وجـــود ایـــن، ایـــن بازیکن به 
تیم ملی دعوت می شـــود تـــا مدافع 
آمـــاده و ســـرحال اســـتقلال قربانی 
سیاســـتگذاری ســـلیقه ای کادرفنی 

تیم ملی شـــود.
هرچنـــد ســـامان فـــلاح ایـــن روزها 
بـــدون توجـــه بـــه ایـــن مســـأله، بـــا 
پشـــتکار فـــراوان مشـــغول تمریـــن 
اســـت اما بـــه اعتقـــاد صاحبنظران 

گزارش روز

سینا حسینی
خبرنگار

نقل قولواکنش

مدیران استقلال باید از اشتباهات قبلی درس بگیرند

سیدعباسی: امیدوارم سرمربی خارجی نتیجه عکس ندهد
تقابل  به  کمی  زمان  که  در شرایطی 
النصر  تیم  و  ذوب آهن  با  استقلال 
باقی مانده است، همچنان از سرمربی 
خارجی تیم خبری نیست. در چنین 
شرایطی داود سیدعباسی پیشکسوت 
باشگاه استقلال معتقد است برخلاف 
باشگاه پرسپولیس، مدیران استقلال 
در این سال ها درست عمل نکرده اند 
و باید از اشتباهات قبلی درس بگیرند.

شرایط این روزهای استقلال را 
چطور می بینید؟ به نظر می رسد 

با آمدن سهراب بختیاری زاده 
تیم کمی سرحال شده و از نظر 

تاکتیکی هم شرایط بهتری دارد.
استقلال بازیکنان خوب و تاکتیک پذیری 
سـرمربی  زمـان  در  حتـی  تیـم  دارد. 
قبلـی هـم بـد نبـود و بـا کمـی بدشانسـی 
به خصـوص مقابـل السـد روبـه رو شـد. 
اسـتقلال برای پیشرفت همچنان نیاز به 
فرصت دارد و این شـوکی که به اسـتقلال 

وارد شـد، شـاید به موقع بود تا روند قبلی 
قطع شده و تیم شرایط بهتری پیدا کند.

در شرایطی که استقلال جمعه 
با ذوب آهن و چهار روز بعد با 

النصر بازی دارد، هنوز تکلیف 
سرمربی خارجی معلوم نشده 

است. طولانی شدن این پروسه 
چقدر می تواند به ضرر تیم 

باشد؟
امیدوارم که در این زمینه عدو شود 
طوری  استقلال  شرایط  خیر.  سبب 
است که در این برهه هرمربی حتی 
اگر گواردیولا هم بیاید، زمان می برد تا 
با شرایط تیم آشنا شده و نتیجه بگیرد. 
تغییر همیشه هم خوب نیست و گاهی 
لا  حا  . هد د عکس  نتیجه  ند  ا می تو
امیدوارم مربی خارجی خیلی زود با 
بازیکنان و جو استقلال اخت شود تا 

شرایط به ضرر تیم پیش نرود.
بهتر نبود با توجه به فاصله 

کم بازی با ذوب آهن و النصر، 

مسئولان باشگاه درخواست 
تعویق بازی را ارائه می دادند؟

امیدوارم مسئولان استقلال از اتفاقات 
با فرمان قبلی پیش  درس بگیرند و 
نروند. با احترام به تیم پرسپولیس که 
تیمی بزرگ است، من همه جا گفته ام 
گر  ا ین  برا بنا  ، هستم لی  ستقلا ا که 
چیزی می گویم از روی دلسوزی است. 
پرسپولیس در این 3 سال سه مربی 
داشته است، یحیی گل محمدی تیم 
را قهرمان کرد و تحویل اوسمار داد که 
او هم توانست قهرمانی تیم را تکرار 
کند. الان هم که تیم گاریدو شرایط 
امتیاز  دو  اختلاف  با  و  دارد  خوبی 
اصل  در  است.  جدول  دوم  رده  در 
3 سال  مدیریت پرسپولیس در این 
درست عمل کرده که تیم از شرایط 
حساس به درستی عبور کرده و روی 
خط تعادل حرکت کرده است. این 
مدیریت باشگاه بوده که به رغم همه 
حواشی و شرایط نامطلوب، حاشیه 

امنیتی ایجاد کرده تا تیم ضربه نخورد 
بلد  را  کار  این  استقلال  مدیران  اما 

نبودند.
با این شرایط استقلال می تواند 

به کورس قهرمانی برگردد؟
هنوز دیر نشده اما کار خیلی سختی 

است.

و کارشناســـان فوتبالـــی جـــای 
خالـــی او در ترکیـــب تیـــم ملی 

بشدت احســـاس می شود 
و عـــدم دعـــوت وی بـــه 
اردوی تیـــم ملـــی یـــک 
و  آشـــکار  بدســـلیقگی 

ظلـــم به فوتبـــال ملی اســـت. بدون 
تردید مدافـــع خوش تکنیک فوتبال 
ایـــران می تواند کمربنـــد دفاعی تیم 
ملـــی را برای آینـــده به خوبـــی بیمه 
کنـــد و نادیـــده گرفتـــن توانمنـــدی 
 این بازیکن به هیـــچ عنوان منطقی

نیست.
شـــکل گیری ایـــن اتفاقـــات، در کنار 
عـــدم دعـــوت از رامیـــن رضاییان به 
اردوی تیم ملی که به اعتقاد بسیاری 
از کارشناسان شاخصه های لازم برای 
حضـــور در ترکیب تیم ملـــی را دارد، 
فرضیـــه قرار گرفتن برخـــی بازیکنان 
استقلال در لیســـت سیاه قلعه نویی 
اینکـــه  مگـــر  می کنـــد  تشـــدید  را 
قلعه نویـــی یـــک بـــار برای همیشـــه 
در ایـــن خصـــوص شـــفافیت لازم را 

به خـــرج دهـــد تـــا ابهامات و 
ح شـــده  شـــائبه های مطـــر
در ایـــن خصـــوص بـــه کلی 

برطرف شـــود.

سوژه  روز

حمیدرضا عرب
خبر نگار


